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Årsmöte 2021-09-09

Plats: Tanurns Bygdegård

§r

Ordföranden lrene Hansson hälsade ett 50-tal medlemmar välkomna och förklarade mötet
öppnat.

§z

Parentation hölts för de medlemmar som avlidit under året. Ett ljus var tänt. Deras rninne
hedrades med en tyst stund. Lil Hermansson läste dikten "Ängeln i rummet" av Eva

Dahlgren. Efter diktläsningen spelade lrene Hansson på dragspel melodin "lnbjudan till
Bohuslän".

§E

Titl att leda årsmötesförhandlingarna valdes Bertil Gedda till ordförande och Lil Hermansson
till sekreterare.

§+

Till att justera protokollet och tillika rösträknare valdes Gun fornros och Lisbeth Hansson.

§5

Kallelse till årsmötet har skett genom annons i "Veckovis" fem veckor före årsmötet samt
personlig kallelse till samtliga medlemmar och även en annons i "Veckovis" samma vecka
som årsmötet var.

§o

Föred ragn i ngsl istan ti I I å rsmötet god kä n des.

§7

Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens verksamhetsberättelse, som har utsänts till
samtliga medlemmar och som lades till handlingarna.

§e

Årsmötet beslutade att godkänna resultat- och balansräkningen, som har varit utsänd till
samtliga medlemmar och som lades till handlingarna.

§e

Lars Hognert föredrog revisionsberättelsen som årsmötet godkände och som lades till
handlingarna.
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§10

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för är ?AZA.

§1L

Årsmötet beslutade att förslag till ersättning till styrelsen skall vara oförändrad 12 500 kr,
som skallfördelas inom sig.

§12

Årsmötet beslutade att reseersättning skall vara 18,50 kr per mil för styrelseledamöterna.
Reseersättning utgår även till övriga medlemmar, för uppdräg som godkänts av styrelsen,

§13

Årsmötets förslag om att verksamhetsplanen skall föredras i samband med vår kaffepaus
godkändes. Verksamhetsplanens specifikatlon av aktiviteter se § 31.

§L4

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften, 225kr, skallvara oförändrad för år ?022.

§1s

Årsrnötet beslutade att nio ledamöter skall ingå i styrelsen.

§16

Omval av lrene Hansson som ordförande for är 20?1,.

§17

Val av styrelseledamöter:

Valda på två år: lngerJansson, Lil Hermansson, Margareta Hansson och Lisbeth
Hansson.

Ett år kvar: Peggy Kjellstorp, Magnus Hagberg, Lars-Erik Larsson, Gun Törnros.

§18

Till firmatecknare valdes lrene Hansson och Peggy Kjellstorp var for sig.

§19

Årsmötet beslutade att Lars Hognert omvaldes till revisor. Nyval av Aino Sannum. Till
sarn mankallande valdes Lars Hognert.

§20

Til I revisorsersättare omvaldes M arga reta H el lström.
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§21

Ombud till distriktsstämman valdes Irene Hansson, Gun Törnros och Margareta Hansson.

§72

Till ersättare valdes Lil Hermansson.

§23

Till ledamot i KPR omvaldes Margareta Hansson. Till ersättare omvaldes Eva Grahn,

§24

Till trafiksäkerhetsornbud nyval av Bertil Gedda.

§2s

Till trivselgrupp omvaldes lnger Jansson, Birgitta Liljegren, Laila Sörensson, lngrid Pettersson.
Nyval av Mona Carlströrn. lnger Jansson valdes till sammankallande.

§26

Till reseombud och webbmaster omvaldes Magnus Hagberg. Lil Hermansson omvaldes till
ersättare som webbmaster.

§27

Till promenadgrupp omvaldes Elin Johansson och Margareta Hansson. Till sammankallande
omvaldes Elin Johansson.

§28

Till bouleansvarig för Tanumshede omvaldes Göran Kvick och Harding Sherman.

§29

Till mattcurlingansvariga omvaldes Lars-Erik Lärsson, Birgitta Liljegren, Elin Johansson. Nyval
på Göran Kvick och Harding Sherman. Lars-Erik Larsson omvaldes som sammankallande. ,

§30

Till valberedning omvaldes Gunilla Hagberg, ett år. Birgit Gustafsson, 2 år, en plats vakant.
Gunilla Hagberg valdes till sammankallande.

§31

Övriga frågor, Kom önskemål från de närvarande på årsmötet att man önskade ha en kurs i

Hjärt-Lungräddning och gärna en bussresa över dagen till något intressant ställe. önskemål
om julmarknadsresa eventuellt till Tjolöholms Slott och Ceasarstugan som ligger i

Västergötland.

Efter detta serverades det kaffe med god fralla och en liten kaka till. Därefter tog
ordföranden lrene Hansson ordet och berättade vad vi hade tänkt att göra under hösten.
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Försla g ti ll ve rksa m hetspla n

Den 28 september kommer det en pensionerod polis som heter Pecke Abrahamsson och
beröttar am sitt yrke och avslutar föredraget med att spelo "goo" låtar på okustisk gitarr.

I mitten av september kommer vi ott börja med poangpromenader. Det blir fem stycken
under hösten.

Julmarknadsresa planeras senare under hösten.

Julbord ör det tänkt att vi skall ha den 2 december i Tonums bygdegård och vi skall fira Lucia
den L3 december ivår SPF-lakal eller bygdegården.

När lrene H hade berättat klart så tackade mötesordföranden Bertil G för sig och avslutade
denna del av årsmötet.

Sedan blev det underhållning av Lilla Bandet från Färgelanda. De spelade, sjöng och
berättade historier. lrene H hade önskemål om att de skulle spela bland annat 60- och 70-
talslåtar som de gjorde med bravur. Publiken gillade detta och sjöng med i många av
melodierna.

När musikunderhållningen var slut tackade lrene Hansson för visat intresse och även Lilla
Bandet för bra underhållning och avslutade årsmötet.
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